
Rondvraag raadsvergadering 19 oktober 2021

Vraag 1:
GL: Artikel Gelderlander en zorgverlening in de gemeente Rheden

Op 2 oktober publiceerde de Gelderlander het artikel “Gemeenten laten commercieel bedrijf zorg 
regelen: ‘Maar wie echt professionele zorg nodig heeft, krijgt het. We laten niemand stikken’”. In 
het artikel wordt de werkwijze en de zorgen over Incluzio in de gemeente besproken. Dit brengt de 
fractie van GroenLinks tot de volgende vragen:

a. Wethouder Hofstede benoemt dat de zorg een markt is geworden. 
Op welke manier heeft het college geprobeerd om deze vorm van markt te doorbreken?

b. In het artikel benoemt Incluzio dat: “Door die verschillende financiële prikkels en belangen, 
is het moeilijk alle neuzen dezelfde kant op te krijgen.” 
Daarnaast stelt het artikel: “En met Incluzio dus, die ervoor moet zorgen dat er zo min 
mogelijk burgers naar die acht doorstromen.” Dit lijkt perverse prikkels te geven in het 
beleid van Incluzio om zo min mogelijk zorg te geven. 
Hoe zorgt het college dat de toegankelijkheid van zorg voor iedereen gewaarborgd blijft?

c. In het artikel wordt gespeculeerd over het motief van inzetten van Incluzio. 
Is dit motief volgens het college financieel of vanwege de andere manier van zorg 
verlenen?

d. Er wordt het voorbeeld van Jan gegeven. Incluzio wilde de begeleiding afschalen. Toen 
hebben andere zorgprofessionals ingegrepen waarnaar Incluzio het rechtzette. 
Zijn er meer gevallen bekend, waarbij andere zorgprofessionals hebben ingegrepen?

e. Zijn de prestatie indicatoren die Incluzio en gemeente hanteren ondertussen gereed? Zo ja, 
ontvangen we deze graag. Zo nee, wanneer zijn ze te verwachten?

f. De onderliggende documenten die de gekozen koers onderbouwen (werkbezoeken e.d.) 
zijn toegezegd, maar (nog) niet aangeboden aan de raad. Wanneer zijn deze te 
verwachten?


